
تا کی باید ببینیم که جاده اصلی جداکننده ندارد و خودروها رخ به 
رخ می شوند و خودرو منفجر می شود و هیچ کسی قادر نیست 

این ماشین را خاموش کند.
رئیس پلیس راهور انتظامی کشور گفت: ۱۸ درصد افرادی که در 
تصادفات کشته می شوند کمتر از ۱۸ سال هستند و هیچ نقشی 

ندارند.
سردار سید کمال هادیانفر، رئیس پلیس راهور انتظامی کشور در 
در  ما  گفت:  شد،  برگزار  خبرنگار  روز  مناسبت  به  خبری  نشست 
از تعارف کردن  باید صادق صحبت کنیم و  شرایطی هستیم که 

پرهیز کنیم؛ تصادفات به عامل انسانی و خودرو برمی گردد.
وی ادامه داد: تصادفات به راه و جاده برمی گردد؛ حتی قوانین ما 
در این زمینه کافی و بازدارنده نیست، آن جایی که فردی می گوید 

می زنم دیه می دهم، قانون مشکل دارد. 
رییس پلیس راهور فراجا گفت: امروز سبد ورودی خودروی ما شده 
است مانند دهانه قیف؛ همه می خواهند خودرو تولید کنند اما به ته 

قیف توجه نمی کنند. تاکی ما تعارف کنیم و حرف نزنیم.

در سال ۸۳، ۵هزار و ۲۰۰ نقطه حادثه خیز داشتیم در سال ۹۸ هم 
همین مقدار بود. افراد در این نقاط هر روز کشته می شوند. تا کی 
ندارد و خودروها رخ به رخ  ببینیم که جاده اصلی جداکننده  باید 
می شوند و خودرو منفجر می شود و هیچ کسی قادر نیست این 

ماشین را خاموش کند.
هر روز در این محورها و نقاط حادثه خیز حادثه می دهیم چطور 
ویروس کرونا می آید همه دنیا بسیج می شوند که این بیماری رفع 
شود کرونا کشته می دهد تصادف هم کشته می دهد کرونا تمام 
می شود اما تصادفات همچنان وجود دارد.  همه دولت ها به استناد 
ماده ۱۰۸ باید اقدام می کردند همه دولت ها باید پاسخگو باشند.

وی ادامه داد: با سلام و صلوات کار پیش نمی رود. و بعد هم در 
پایان از هم تقدیر و تشکر کنیم. با ساده ترین کارها این اقدامات 

انجام شدنی است و فقط یک اراده لازم دارد.
زبان  شما  گفت:  خبرنگاران  به  خطاب  فراجا  راهور  پلیس  رییس 
مردم و چشم و گوش مردم هستید صدای مردم خیلی اوقات به 

مسئولان نمی رسد شما این موضوعات را به ما منتقل می کنید.

سردار هادیانفر تصریح کرد: می گویند ۱۶۴ برنامه ایمنی و کیفیت 
دارند اما ما در عمل هیچ چیزی نمی بینیم. ورق فولاد، ایربگ، 
ترمز، همه نقص فنی دارند ولی هیچ کدام اصلاح نمی شود و فقط 
تولید می کنند. باید به جان مردم اهمیت داده شود دو هزار میلیارد 
در روز درآمد دارید چقدر برای ایمنی هزینه کرده اید. خبرنگاران 
باید ایمنی و سلامت مردم را مطالبه کنند. باید بحث اسقاط وسیله 

خودرو را مطالبه کنید.
خودرو  فرسودگی  سن  درباره  شخص  یک  کرد:  تاکید  وی 
فنی  معاینه  را  مبنا  و  است  داده  رای  دیوان  و  کرده  شکایت 
ببینید  تهران  اطراف  در  بروید  فنی؟  معاینه  کدام  است  گذاشته 
گیرند  می  فنی  معاینه  تست  و  کنند  می  اگزوز  در  کباب  سیخ 
اینها با جان مردم سر و کار دارند بعد به من می گویند از معاینه 

کنید. حمایت  فنی 
او ادامه داد: باید به تصادفات اهمیت دهیم ۱۸ درصد افرادی که 
در تصادفات کشته می شوند کمتر از ۱۸ سال هستند و هیچ نقشی 

ندارند.ما در اجرای قانون مکلف هستیم اما به نفع مردم.

دولت به صورت دستوری رقم ۶ میلیون تومان را برای پرواز میان 
تهران و نجف اعلام کرده است. این رقم را رستم قاسمی وزیر راه و 
شهرسازی بیان کرده است. با این حال همین قیمت هم با اعتراض 

دبیر انجمن شرکت های هواپیمایی مواجه شده است.
از  پروازی  صبح  ولی  است،  عجیب  قطعاً  نوشت:  جوان  روزنامه 
چیزی  آن  بلیت  هر  قیمت  که  شد  انجام  نجف  به سمت  تهران 
برای  این در حالی است که  تومان است،  میلیون  به ۵۸  نزدیک 
همان  با  فرانکفورت،  به  تهران  از  سفر  مانند  دورتری  مسافت 
ایرلاین و در همین روز، قیمت کمتر از ۱۸ میلیون تومان خواهد 
آیینی و حفظ  مناسک  انجام  برای  بخواهد  اکنون کسی که  بود. 
سنت های دینی و پاسداشت شعائر مذهبی، به زیارت عتبات عالیات 
برود، گاهی با قیمت هایی مواجه می شود که در هیچ سفر متداول 
خارجی، با آن روبه رو نخواهد شد. تفاوت معنادار میان قیمت بلیت 
سفر هوایی از تهران به مقصد نجف، با قیمت سفر هوایی به مقصد 
کشور های دیگر، از جنس همان سؤال هایی است که درباره حجاب 

نیز مطرح شده است.
اوایل سال جاری، یکی از چهره های روحانی در منبر خود از اینکه 
می شود،  تمام  استانبول  به  سفر  از  گران تر  اشرف  نجف  به  سفر 
و  دینی  کشور  در  که  است  خجالت  »باعث  گفت:  و  کرد  گلایه 
هزار   ۲ از  بیش  با  استانبول  به  تهران  از  سفر  هزینه  ما،  مذهبی 
کیلومتر مسافت، با هتل پنج ستاره ۳ تا ۵ میلیون تومان است، اما 
هزینه بلیت به نجف با یک سوم مسافت تهران – استانبول ۱۰ تا 
۱۲ میلیون تومان است! چرا بی انصافی می کنید؟ این ها حق الناس 

است و مردم ناراضی هستند.«
علاوه بر ایام محرم و صفر و به ویژه روز های تاسوعا، عاشورا و 
اربعین که در آن زوار حرم امام حسین )ع( خود را از راه های دور و 
نزدیک به کربلا می رسانند، در طول سال روز هایی مانند روز عرفه 
هم برای سفر های زیارتی به نجف اشرف و کربلای معلی انتخاب 
می شود. در این روز ها بلیت پرواز های هوایی به فرودگاه نجف به 

شدت افزایش پیدا می کند.
دولت به صورت دستوری رقم ۶ میلیون تومان را برای پرواز میان 
تهران و نجف اعلام کرده است. این رقم را رستم قاسمی وزیر راه و 
شهرسازی بیان کرده است. با این حال همین قیمت هم با اعتراض 

دبیر انجمن شرکت های هواپیمایی مواجه شده است.
مقصود اسعدی سامانی می گوید: »تصمیمی که بابت تعیین قیمت 
در سال های  آن  به سوابق  توجه  بدون  گرفته شد،  هواپیما  بلیت 
با سازمان  این بر اساس توافقی که  بر  گذشته بود؛ چراکه سابق 
هواپیمایی کشوری داشتیم، نرخ را تعیین می کردیم و امسال هم 
این آمادگی در ایرلاین ها وجود داشت، اما وزیر راه و شهرسازی 
بدون هماهنگی ما و مشورت با فعالان این صنعت نرخ ۶ میلیون 

تومانی را بابت پرواز های اربعین اعلام کرد.«
عراقی ها  زمین  در  را  بلیت  گرانی  توپ  هواپیمایی  شرکت های 
ورود  بابت  که  درآمدی  از  هیچ وجه  به  عراق  گویا  می اندازند. 
دارد، چشم پوشی نمی کند و  به فرودگاه های آن کشور  هواپیما ها 

این مبلغ با افزایش پرواز ها زیادتر هم می شود.
البته همیشه راهی برای سفر ارزان تر وجود دارد. در شرایطی که 

ثروتمندان می توانند قیمت های نجومی بلیت هواپیما را تقبل کنند. 
باقی افراد می توانند از پکیج سفر ارزان قیمت دولتی استفاده کنند. 
در این پکیج که از سوی سازمان حج و زیارت تهیه شده، هر فرد 
با پرداخت ۲ میلیون و ۹۷۴ هزار تومان به سفر اربعین می رود. در 
این طرح مسافرت با اتوبوس خواهد بود و هتل های درجه سه در 
)ع(  امام حسین  از حرم  فواصل دورتری  نظر گرفته شده است که 
دارند. در منو غذا ها هم با حذف کباب ها، از غذا های خورشتی برای 

پذیرایی استفاده می شود.
امکان  سفر  هزینه های  آوردن  پایین  با  کرده است  تلاش  دولت 
مدیران  کند.  فراهم  را  اربعین  سفر  از  بیشتر  افرادی  بهره مندی 
سازمان حج و زیارت از رضایت افرادی که از این پکیج ها استفاده 
سفر  برای  ثبت نام  که  است  ذکر  به  لازم  داده اند.  خبر  کرده اند، 

عتبات در ایام اربعین در سامانه سماح همچنان ادامه دارد.

کمیسیون  گفت:  نوزاد  شیرخشک  تولیدکنندگان  انجمن  رئیس 
برگزار شد و قیمت فرآورده های  قیمت گذاری دارو دو هفته قبل 
رگولار به تصویب رسید. با این حال سازمان غذا و دارو تاکنون به 
اعلام و ابلاغ قیمت های جدید شیرخشک اقدام نکرده و علت آن 

نیز مشخص نیست.
و  دشواری ها  به  اشاره  با  خبری  نشست  در  تحویل زاده  هانی 
مشکلات ایجاد شده در زمینه تامین مواد اولیه برای تولیدکنندگان 

این صنعت، گفت: با توجه به افزایش قیمت مواد اولیه، دستمزد و 
درنهایت افزایش هزینه تمام شده تولید، تولیدکنندگان شیرخشک 
نوزاد پیگیر موضوع اصلاح قیمت شیر خشک های رگولار بوده 

و هستند.
به  توجه  با  رگولار  شیرهای  فعلی  قیمت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
هزار   ۶۰ تا   ۴۶ محدوده  در  مختلف،  شرکت های  فرمولاسیون 
تومان قرار دارند، افزود: درخواست شرکت های تولیدی این بوده 
به طور  نیز  قیمت محصول  تولید،  افزایش هزینه  به  توجه  با  که 

متوسط حدود ۵۰ درصد افزایش یابد.
این محصولات  از  اینکه حاشیه سود بسیاری  بیان  با  تحویل زاده 
برای برخی از شرکت های تولیدی در حال حاضر صفر است، گفت: 
برای برخی شرکت ها حاشیه سود حتی منفی است و برای برخی 

دیگر نیز بین ۲ تا حداکثر ۵ درصد است.
این فعال بخش خصوصی با اشاره به اینکه درصورت عدم اصلاح 
قیمت، تولید شیرخشک نوزاد در کشور با مشکل مواجه می شود، 
داخلی،  تولید  استمرار  و  معضل  این  حل  منظور  به  کرد:  اضافه 
جمله  از  بهداشت  وزارت  مسئولان  با  گسترده ای  بسیار  مکاتبات 
رئیس سازمان غذا و دارو و مدیران کل مربوطه به عمل آمده که 

متاسفانه این مکاتبات به نتیجه نرسیده است.
وی ادامه داد: به دلیل عدم رسیدگی به مکاتبات مذکور، انجمن 
شورای  مجلس  و  جمهوری  روسای  برای  را  مجزایی  نامه های 
هفته  دو  وقفه،  بی  پیگیری های  از  پس  که  کرد  ارسال  اسلامی 
قبل کمیسیون قیمت گذاری دارو برگزار شد و قیمت فرآورده های 

رگولار به تصویب رسید.
تحویل زاده تصریح کرد: با این حال، سازمان غذا و دارو تاکنون 
اقدام به اعلام و ابلاغ قیمت های جدید نکرده و از انجام این کار 

خودداری می کند که نمی دانیم دلیل آن چیست.
وی با بیان اینکه این اقدام، موجبات بروز مشکل در تامین شیر 
به کمبود  نمونه می توان  به عنوان  خشک رگولار می شود گفت: 
اخیر در شیرهای رژیمی که ناشی از عدم قیمت گذاری صحیح و 

اعلام دیر هنگام قیمت این فرآورده بود، اشاره کرد.
او با تاکید بر اینکه ادامه تولید شیر خشک رگولار با قیمت فعلی 
ممکن نیست و شرکت های تولیدکننده قادر به ادامه تولید نیستند 
و درصورت تداوم روند فعلی، فعالیت خود را متوقف خواهند کرد، 
از مسئولان سازمان غذا و دارو خواست نسبت به ابلاغ قیمت های 

جدید اقدام کنند.

2#
رسانه بين الملل

فرمانده کل نیروی انتظامی جمهوری اسلامی :
گذرنامه هایی که یک ماه اعتبار دارند 

قابل تردد به عراق هستند
با  گفت:  اسلامی  جمهوری  انتظامی  نیروی  کل  فرمانده 
هماهنگی های به عمل آمده با طرف عراقی مقرر شد تا مردم 
با گذرنامه هایی که تاریخ آن گذشته )کمتر از شش ماه اعتبار 
دارد(، با مهر نیروی انتظامی امکان حضور در مراسم اربعین 

برای زائران حسینی را داشته باشند.
سردار حسین اشتری در حاشیه برپایی مراسم یادواره ۱۴۰ شهید 
نیروی انتظامی شرق استان تهران که در صحن مطهر امامزاده 
جعفر)ع( پیشوا برگزار شد در جمع خبرنگاران گفت: فرماندهی 
نیروی انتظامی برای برگزاری مراسم با شکوه اربعین حسینی، 
در آمادگی کامل است و تلاش دارد تا مأموریت های محوله را 

به درستی انجام دهد.
فراجا  اربعین  قرارگاه  گذشته  ماه های  از  کرد:  تصریح  وی 
راه اندازی شده و با تقسیم کارها و وظایف، اقدامات لازم برای 
تسهیل تردد زائران و خدمات رسانی به شرکت کنندگان در 
مراسم اربعین انجام می شود ضمن این که تمامی عوامل پلیس 
آمادگی کامل دارند تا با استقرار در مرزهای رسمی کشور ، 
خدمات مورد نیاز زائران را با همکاری خوب مردم با پلیس 

ارائه دهند.
سردار اشتری گفت: با توافق صورت گرفته، گذر نامه هایی که 
یک ماه اعتبار دارند، قابل تردد به عراق خواهند بود ضمن 
با هماهنگی های صورت  امر هستیم که  این  این که دنبال 
تاریخ گذشته  با مهری که روی گذرنامه های  بتوانیم  گرفته 
)گذرنامه هایی که کمتر از شش ماه اعتبار دارد( زده می شود، 
پلیس عراق اجازه عبور زائران را داده و نگرانی مردم را برطرف 
کند. وی تأکید کرد: به مردم توصیه می شود که سفر زیارتی 
برای  و  به کربلای معلی هر چه زودتر شروع کرده  را  خود 
بازگشت نیز برنامه ریزی لازم را داشته باشند تا طی روزهای 
مختلف به کشور بازگردند تا فقط در یک روز، شاهد بازگشت 

زائران نباشیم.

مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن :
۷ هزار هکتار زمین  مازاد برای

 ساخت مسکن ملی شناسایی شد
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن از شناسایی حدود هفت 
هزار هکتار از اراضی مازاد در اختیار دستگاه های دولتی خبر داد 
و گفت: سازمان ملی زمین و مسکن به نمایندگی از وزارت راه و 
شهرسازی، زمین های مازاد دستگاه ها را در اختیار خواهد گرفت.

»علیرضا فخاری« در گفت وگوی تلویزیونی در توضیح اهمیت 
تفاهم نامه مشترک همکاری بین سازمان ملی زمین و مسکن 
و سازمان ثبت اسناد کشور افزود: این تفاهم نامه در مورد قانون 
حدنگار است که براساس آن به طور طبیعی نسبت به شناسایی 
اراضی مربوط به دولت و سایر دستگاه ها اقدام خواهد شد و این 
امر می تواند نقش پشتیبان و تسریع کننده در شناسایی اراضی 
دولتی داشته باشد که در مراحل بعدی این اراضی به وزارت راه 

و شهرسازی منتقل خواهد شد.
معاون وزیر راه و شهرسازی اظهار داشت: آنچه که تاکنون 
به عنوان اراضی مورد نیاز اجرای طرح نهضت ملی مسکن از 
اراضی متعلق به وزارت راه و شهرسازی صورت پذیرفته، حدود 
یک میلیون و ۴۵۰ هزار واحد است که هیچ بخشی از این 

میزان از زمین های در اختیار سایر دستگاه ها نیست.
وی ادامه داد: دستگاه های مختلف در سال های قبل زمین هایی 
را در اختیار گرفته اند و این امر موکول به جانمایی، ساخت و 
بهره برداری این اراضی بود که متاسفانه در طول این سال ها 
این اتفاق صورت نپذیرفته و اراضی در حال حاضر در اختیار 

این دستگاه ها است.
بر  ناظر  مسکن  تولید  قانون جهش  ماده ۱۰  افزود:  فخاری 
چگونگی بازگشت این اراضی به وزارت راه و شهرسازی است 
ملی  نهضت  ساخت  در  اراضی  این  از  بتوانیم  ان شاء الله  که 

مسکن بهره بگیریم.
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن با بیان اینکه از حدود 
هفت هزار هکتار اراضی شناسایی شده، حدود ۵۰۰ هکتار آن 
در مراحل جاری برای تغییر کاربری و تثبیت نهایی برای اجرای 
طرح نهضت ملی است، خاطر نشان کرد: این اراضی در مرحله 

انتقال اسناد به نام سازمان ملی زمین و مسکن است.

مدیرعامل اتحادیه مرغداران گوشتی :
سرانه مصرف مرغ کاهش یافته است

حبیب الله اسدالله نژاد با اشاره به کاهش سرانه مصرف مرغ 
در کشور، بیان کرد: متناسب با کاهش مصرف تولید نیز روند 
کاهشی به خود گرفته و در حال حاضر مازاد تولید باعث شده 

است که مرغ زیر نرخ مصوب در بازار عرضه شود.
این فعال اقتصادی با بیان اینکه خرید شرکت پشتیبانی امور 
دام می تواند ضررهای تولیدکنندگان را کاهش بدهد، افزود: این 
شرکت باید باجدیت مرغ مازاد را جمع آوری کند تا قیمت ها 
واقعی شوند و شاهد افزایش قیمت مرغ در بازار  و متعاقب 
آن واقعی شدن قیمت ها باشیم.این فعال اقتصادی با اشاره به 
کاهش تولید مرغ در ماه های اخیر بیان کرد: در اردیبهشت 
حدود ۱۲۲ میلیون جوجه ریزی صورت گرفته که این عدد در 

تیر به کمتر از ۹۳ میلیون قطعه رسیده است.
وی ادامه داد: تجربه سال های گذشته گواه افزایش مصرف در 
ماه محرم را می داد این در حالیست که در محرم سال جاری 

میزان مصرف قابل توجه نبود.
اسدالله نژاد در پاسخ به این پرسش که سازمان دامپزشکی اعلام 
کرد که بعد از ۶ سال مجوز صادرات مرغ به عراق را صادر 
کرده است آیا این مسئله تاثیری در جمع آوری مرغ مازاد در 
کشور می گذارد؟ اذعان کرد: تصمیمات در زمینه صادرات در 
ایران لحظه ای است از این رو امکان برنامه ریزی پایدار برای 
تجار و تولیدکنندگان میسر نیست از سوی دیگر بازار عراق به 
تنهایی نمی تواند مرغ مازاد ما را خرید کند و باید به دنبال توسعه 

بازارهای هدف باشیم.
وی تاکید کرد: اگر دولت سیاست صادراتی را در دستور کار خود 
قرار داده است باید نخست زمینه های آن را فراهم کند در غیر 

این صورت روند صادرات مرغ در ایران مقطعی خواهد بود.
مدیر عامل اتحادیه مرغداران گوشتی با بیان اینکه تعدیل تولید 
همواره نتیجه عکس می دهد، تصریح کرد: تولید اگر اقتصادی 
باشد تولیدکنندگان بنا به ظرفیت اقدام به تولید می کنند؛ چرا که 

برای ایجاد بنگاه تولیدی سرمایه گذاری قابل توجهی کردند.

می تواند صحبت کند ؛
سلمان رشدی از زیر دستگاه 

تنفس مصنوعی خارج شده است
اندرو ویلی، از نزدیکان رشدی این خبر را تایید کرده است، او 
پیش از این گفته بود که این نویسنده ممکن است یک چشم 

خود را از دست بدهد.
»آیات  کتاب  نویسنده  رشدی،  سلمان  گزارش ها  براساس 
ایالت  در  فرهنگی  برنامه  یک  جریان  در  که  شیطانی« 
از حمل  بود، پس  قرار گرفته  با چاقو مورد حمله  نیویورک 
جراحی، اکنون از زیر دستگاه اکسیژن مصنوعی خارج شده و 

می تواند صحبت کند.
که  بود  شده  شده  اعلام  جدید،  خبر  این  اعلام  از  پیش  تا 

وضعیت جسمی رشدی ۷۵ ساله وخیم است.
اندرو ویلی، از نزدیکان رشدی این خبر را تایید کرده است، او 
پیش از این گفته بود که این نویسنده ممکن است یک چشم 

خود را از دست بدهد.
مرد متهم به این حمله، در دادگاه حاضر شد و متهم به تلاش 
برای قتل شد، اما وی اعلام کرد که »بی گناه« است و با 

حکم دادگاه بدون قرار وثیقه در بازداشت خواهد ماند.
هادی مطر ۲۴ ساله، متهم است که به روی صحنه دویده 
و حداقل ۱۰ ضربه چاقو به صورت، گردن و شکم رشدی 

زده است.

اولیانوف : 
توافق نهایی بر سر برجام

 تا هفته آینده حاصل می شود
در واقع آمریکا موافقت کرده است، و در عین حال ایران هنوز 
موضع خود را درباره این متن اعلام نکرده است و به همین 
دلیل درباره مسائلی که ایران هنوز ممکن است داشته باشد 

گمانه زنی نخواهم کرد.
نماینده دائم روسیه در سازمان های بین المللی در وین گفت 
در صورت پیشرفت مطلوب اوضاع، توافق نهایی بر سر احیای 

برجام ممکن است تا هفته آینده حاصل شود.
میخائیل اولیانوف، نماینده دائم روسیه در سازمان های بین 
صورت  در  گفت  ایتارتاس  با  مصاحبه  در  وین  در  المللی 
برنامه  پیشرفت مطلوب اوضاع، توافق نهایی بر سر احیای 
ایران  هسته ای  برنامه  درباره  )برجام(  مشترک  اقدم  جامع 

ممکن است تا هفته آینده حاصل شود.
اولیانوف گفت: »در صورت پیشرفت مطلوب شرایط، شاید تا 
هفته آینده توافق حاصل شود. اگرچه، این در صورتی ممکن 
است که همه کشور های شرکت کننده در گفتگو های وین 
اوت  اروپایی هشتم  کنندگان  هماهنگ  که  متنی  نسخه  با 
و  اصلاحیه ها  آیا  اینکه(  )درباره  کنند.  موافقت  کردند  ارائه 
مخالفت هایی ظاهر می شود، در حال حاضر پیش بینی درباره 
باید تا آغاز هفته آینده منتظر  تحولات بیشتر دشوار است. 

بمانیم.«
اولیانوف افزود هماهنگ کنندگان اتحادیه اروپا اصلاحیه هایی 

در متن ایجاد کرده اند که در حال حاضر روی میز است.
وی تصریح کرد: »این متن اتحادیه اروپا نیست، بلکه متن 
تدوین شده توسط همه شرکت کنندگان در گفتگو هایی است 
که از آوریل گذشته ادامه داشته است. نمایندگان اتحادیه اروپا 
به عنوان هماهنگ کننده می توانند گزینه هایی برای توافق 
آمریکا  پیشنهاد کنند، که این کار را کردند. در واقع ظاهراً 
موافقت کرده است، و در عین حال ایران هنوز موضع خود 
را درباره این متن اعلام نکرده است و به همین دلیل درباره 
مسائلی که ایران هنوز ممکن است داشته باشد گمانه زنی 

نخواهم کرد.«

سالروز شکست نیرو های خارجی ؛
طالبان روز تسلط بر افغانستان

 را تعطیل عمومی اعلام کرد
مناسبت  به  افغانستان  تقویم  در  ماه  مرداد  پس ۲۴  این  از 
سالروز شکست نیرو های خارجی و قدرت گرفتن این گروه 

تعطیلی عمومی خواهد بود.
طالبان اعلام کرد که ۲۴ مرداد به مناسبت شکست نیرو های 

خارجی در افغانستان تعطیل عمومی است.
به گفته مقامات این گروه، از این پس ۲۴ مرداد ماه در تقویم 
و  خارجی  نیرو های  شکست  سالروز  مناسبت  به  افغانستان 

قدرت گرفتن این گروه تعطیلی عمومی خواهد بود.
سال گذشته در تاریخ ۱۵ آگوست نیرو های خارجی به رهبری 
آمریکا پس از ۲۰ سال جنگ در افغانستان و به دنبال توافق 
در حالی که  در دوحه قطر  و طالبان  واشنگتن  میان  دوحه 
عرصه هر روز بر نیرو های دولتی افغان تنگتر می شد، از این 

کشور خارج شدند.

هنری کیسینجر : 
آمریکا در آستانه 

جنگ با روسیه و چین است
این سیاستمدار کهنه کار آمریکایی در گفتگو با روزنامه وال 
استریت ژورنال آمریکا گفت: ما در آستانه جنگ با روسیه و 
چین در مورد مسائلی هستیم که تا حدی بدون درنظر گرفتن 

عواقب، در ایجاد آنها نقش داشته ایم.
خارجه  امور  وزیر  و  کار  کهنه  سیاستمدار  کیسینجر  هنری 
با  آستانه جنگ  در  واشنگتن  که  کرد  اعلام  آمریکا  پیشین 
مسکو و پکن در مورد مسائلی است که خود در ایجاد آنها 

نقش داشته است.
 کیسینجر سیاستمدار، دیپلمات و مشاور ژئوپلیتیک آلمانی-

مشاور  و  خارجه   امور  وزیر  عنوان  به  که  است  آمریکایی 
جرالد  و  نیکسون  ریچارد  دولت های  در  آمریکا  ملی  امنیت 
فورد فعالیت کرده  و اکنون ۹۹ سال سن دارد، گفت: آمریکا 
تنها می تواند از  گسترش تنش ها جلوگیری کند و به دنبال 

ایجاد گزینه باشد.
بهترین  گذشته  در  که  گفت  اوکراین  مورد  در  کیسینجر   
نقش این کشور مانند فنلاند به عنوان یک پل میان روسیه 

و غرب بود.
دیدگاه  اوکراین  در  روسیه  نظامی  عملیات  حال،  این  با 
باور رسانده که پس  این  به  را  او  و  داده  تغییر  کیسینجررا 
غیر  یا  رسمی  هر شکلی،  "به  باید  اوکراین  بیان جنگ  از 

رسمی، به عنوان عضوی از ناتو در نظر گرفته شود."

رئیس پلیس راهور:

سيخکبابدراگزوزمیکنندوتستمعاینهفنیمیگيرند!

فاصله 52 میلیونی قیمت اعلامی وزیر با واقعیت ؛

بليتتهران-نجف۵۸ميليون!

کمبود های اخیر ناشی از عدم قیمت گذاری است ؛

شيرخشکبایدگرانشود!
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محمدباقر قالیباف :

مصوبه مجلس بازگشت قیمت ها به شهریور ۱۴۰۰ است
در  دولت  مصوبات  »برخی  اینکه  بیان  با  وی 
استان کرمان دقیقاً خلاف قانون است«، اظهار 
کرد: غیر از هیئت رئیسه مجلس شخص رئیس 
قانون  از  باید  کسی  چه  نمایندگان  و  مجلس 

پاسداری کند؟
قیمت ها،  درخصوص  کرد:  تاکید  مجلس  رئیس 
و  است  کالابرگ  و  خانوار  سبد  مجلس  مصوبه 
همینطور بازگشت قیمت ها به شهریور ۱۴۰۰ و 
هیچ مصوبه ای هم در جلسه سران که بخواهد 

این قانون را لغو کند، وجود نداشته است.
نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اسلامی گفت: مطابق با مصوبه مجلس کالاهای 
دهک های  ویژه  به  مردم  دست  به  که  اساسی 
شهریور  قیمت  اساس  بر  باید  رسد،  می  پایین 
ماه سال ۱۴۰۰ باشد اما امروز قیمت ها به اندازه 
آنها  کردن  مطرح  از  که  لجام گسیخته شده  ای 

شرم مان می آید.
شورای  مجلس  جلسه  در  پور  حسن  شهباز 
مجلس  رئیسه  هیئت  به  تذکری  در  اسلامی 
که  است  موظف  مجلس  رئیس  کرد:  اظهار 
نمایندگان را در جریان آخرین وضعیت امور قرار 
دهد؛ در بحث برجام مطالبی شنیده می شود که 

ما نمایندگان در جریان نیستیم.
اینکه  بیان  با  مجلس  رئیس  به  خطاب  وی 
»جنابعالی مردی جهادی و مرد میدان هستید«، 
کالاهای  مجلس  مصوبه  با  مطابق  کرد:  تاکید 
دهک های  ویژه  به  مردم  دست  به  که  اساسی 

پایین می رسد، باید بر اساس قیمت شهریور ماه 
اندازه  به  ها  قیمت  امروز  اما  باشد   ۱۴۰۰ سال 
آنها  کردن  مطرح  از  که  لجام گسیخته شده  ای 

شرم مان می آید.
کم  هرکجا  افزود:  مجلس  در  کرمان  نماینده 
اجرای  حال  در  دولت  که  می گویند  می آورند، 
مصوبه مجلس است؛ دولت بگوید کدام مصوبه 

مجلس را اجرا می کند؟
شما  گفت:  مجلس  رئیس  به  خطاب  پور  حسن 
را به خدا بفرمایید که آیا مجلس بر اساس گفته 
امام این انقلاب هنوز در راس امور است یا نه؟ 
اگر مجلس در راس امور است، مصوبات جلسه 
سران سه قوه خلاف مصوبات مجلس است؛ ما 
شنیده ایم که قرار است در موضوع قیمت ها در 

حالی  در  این  شود،  گیری  تصمیم  سران  جلسه 
است که این موضوع باید به مجلس بیاید و ما 
در مجلس پاسخگوی مردم و از صبح تا شب در 

میان آنها هستیم.
در  دولت  مصوبات  »برخی  اینکه  بیان  با  وی 
استان کرمان دقیقاً خلاف قانون است«، اظهار 
کرد: غیر از هیئت رئیسه مجلس شخص رئیس 
قانون  از  باید  کسی  چه  نمایندگان  و  مجلس 

پاسداری کند؟
مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس  نایب 
ریال  یک  امروز  تا  کرد:  خاطرنشان  همچنین 
مباحث  از  اعم  موضوعی  هیچ  درباره  بودجه 
آیا  جاری و عمرانی کشور پرداخت نشده است. 
در این شرایط باید وام بنیاد مسکن را نیز به بقیه 

بزنیم؟ یک وام ۲۰۰ میلیون تومانی  کارها گره 
نیز در این خصوص پرداخت نشده است. امروز با 
وجود اینکه رئیس کل بانک مرکزی اعلام کرده 
وام  اعطای  برای  ندارند  حق  بانک ها  که  است 
۲۰ درصد پیش پرداخت بگیرند، بانک ها عملًا نه 
تنها پرداخت وام را تعطیل کرده اند بلکه ۳ قفل 
داده  به مردم  وام  ریال  نیز شده اند و حتی یک 

نمی شود.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی 
کرد:  تاکید  پور  حسن  شهباز  تذکر  به  پاسخ  در 
همان  مجلس  مصوبه  ها  قیمت  درباره  عملًا 
و  کالابرگ  و  خانوار  سبد  قیمت  حفظ  موضوع 
قیمت های شهریور ۱۴۰۰ است و هیچ مصوبه ای 
در جلسه سران سه قوه برای لغو این موضوعات 

تصویب نشده است.
موافقتنامه  درباره  کرد:  خاطرنشان  قالیباف 
که  گفتند  برنامه  سازمان  دوستان  بودجه  های 
قبل ۱۲  در هفته  و  امضا شده  ها  نامه  موافقت 
هزار میلیارد تومان بودجه به استانها واگذار شده 
است؛ هر سال بخش اول بودجه که به صورت 
پرداخت  ها  استان  به  تنخواه  عنوان  به  نقدی 
اوراق  این تنخواه به صورت  اما امسال  می شده 
خصوص  این  در  است.  شده  داده  تخصیص 
و  برنامه  سازمان  رئیس  میرکاظمی  آقای  حتماً 
بودجه را به صحن مجلس دعوت خواهیم کرد تا 
درباره مباحث مربوط به موافقتنامه ها و مسائل 

بودجه ای با هم صحبت کنیم.


